
 

BİOTREND ÇEVRE ve ENERJİ YATIRIMLARI A.Ş. 05 NİSAN 2024 TARİHLİ OLAĞANÜSTÜ 
GENEL KURUL TOPLANTISI SORULAN SORULAR 

Sorulan sorular Genel Kurul'a fiziken ve elektronik ortamda katılan yatırımcılardan 
gelmektedir. Genel Kurul Toplantısında cevaplanmayan herhangi bir soru olmamıştır.  

1-) Fiziki olarak toplantıda bulunan Sayın Mehmet Ali Koçdemir, karbon sertifikası 
satış gelirleri ve karbon sertifikasında uzun vadede mevzuat ve şirketin bu faaliyet 
kolundan gelir beklentisi hakkında bilgi rica etti.  

CEO’muz Sayın Özgür Umut Eroğlu tarafından şirketimizin karbon sertifikası satış 
gelirlerinde 2022 yılında 5 milyon USD, 2023 yılı ilk 9 ayda ise 2,3 milyon USD elde 
edildiği ve bu satışların geçmiş yıllar karbon rezervinden elde edildiği paylaşıldı. Aynı 
zamanda rezervlerden bağımsız olarak Şirketimizin her sene yaklaşık 2-2,5 milyon ton 
karbon sertifikası üretebileceği bilgisi paylaşıldı. Ayrıca Sayın Özgür Umut Eroğlu 
tarafından piyasalardaki gelişmeleri takip ettiğimiz ve satışlarımızı gönüllü piyasalarda 
yaptığımız bilgisi verildi. Eş zamanlı olarak Türkiye içerisinde karbonla ilgili bir pazar 
oluşacağını beklediğimizi ve bizim için konunun önemli olduğunu paylaşıldı. 

2-) Fiziki olarak toplantıda bulunan Sayın Hıdır Sarıçayır son 1-2 yıldır sermaye 
piyasalarında yaşanan dalgalanmalar sebebiyle küçük yatırımcı olarak birikimlerini 
nasıl değerlendirmesinin uygun olabileceği ve şirkete neden yatırım yapması 
gerektiği ile ilgili sebep rica etti.  

Yönetim Kurulu Başkanımız Sayın İlhan Doğan, yaptığımız işin sürdürülebilir bir gelecek 
için önemli olduğunu ve elektrik üretimi dışında kimyasal ileri dönüşüm, karbon 
sertifikası, seracılık ve bunun gibi yeni faaliyet kollarının katma değerli olduğunu, bundan 
sonra yeni yatırımlar ile şirketimizin daha ileri gideceğini düşündüğünü ifade etti.  

3-) Elektronik olarak toplantıya katılan Sayın Bayram Bozbeyli 9 milyar TL teşvikin 
detayları hakkında ek bilgi ve 9 milyar TL teşvik girişiminin yatırım planı, borçlanma 
stratejisi ve EBITDA beklentisi ile ilgili  3 konu hakkında bilgi rica etti. 

CEO’muz Sayın Özgür Umut Eroğlu ve Yatırımcı İlişkileri Direktörü Sayın Gözde Çivici 
tarafından KAP’ta teşvik detayı ile ilgili bilgi verildiği ve önümüzdeki dönemde 
gerçekleştirilecek yatırımcı sunumlarında ek bilgilerin paylaşılabileceği ifade edildi. 

 

 

 


